

Chinese Version: 第一屆《Theory theory 肚子好餓運動會》2019 !!!

Theory theory 首次登陸新加坡！愛因獅坦、fafafamily、長狗、王泰家、周尼馬等等在 新加坡 FLAsia 2019 的 E18 攤位 舉辦第一屆《Theory theory 肚子好餓運動會》，到底誰可以得到最多神秘的叻沙蝦麵金幣呢？

10月24至26日，創作人Bella Cheng會帶同她的Theory theory小角色來到新加坡FLAsia 2019，一起為了那枚神秘金幣競賽。聽說凡獲得此金幣的人，可得到大家最夢寐以求的「吃飽飽不發胖」能力。難怪大家就算來到充滿美食的新加坡，都要忙著為得到叻沙蝦麵金幣而拼命！

同時，難得來到新加坡， Theory theory 希望把這世界裡的「生活理論」分享給大家，一起面對生活大小事。創作人 Bella 屬樂天一派，對事情的接受能力和適應能力較強，不知何時開始學懂了「心態轉換」的處事方法。不論面對着好事或壞事，相信每一件事情的發生都有它存在的價值。所以，當生活中出現各種難關時都總可以找到一個最舒適的態度面對，不知不覺地從遇到的高低起伏中領悟出很多道理和生活態度，再化成每一個角色的「生活理論」。

10月24至26日，大家一起來到新加坡 FLAsia 2019 的 E18 攤位來參加《Theory theory 肚子好餓運動會》，一起搶奪「吃飽飽不發胖」的叻沙蝦麵金幣吧！

活動: Theory theory 肚子好肚餓運動會

時間: 10月24至25日 上午10:30至下午6:30

10月26日 上午10:30至下午5:30

場地: 新加坡金沙會議展覽中心L1樓Hall A(攤位 E18)

English Version:

**The 1st 'Theory theory - The Hungry Games' 2019 !!!**

'Theory theory' has arrived from Hong Kong to Singapore! This year, Lionstein, together with Fafafamily, LongDog, TaiGa Wong and NeyMar – the characters of Theory theory family, will launch the 1st 'Theory theory – The Hungry Games' at Singapore FLAsia(Booth: E18). Let's see who will get the most Laksa Prawn Noodle Metals!

From 24th to 26th October, the creator of Theory theory, Bella Cheng, will come to Singapore FLAsia 2019 together with the Theory theory characters, to join the matches for mysterious metals. People who get the metals will acquire the ability of 'Calories Elimination'. No wonder why most people are fighting so hard for the Laksa Prawn Noodle metals!

'Theory theory' also aims to share the 'Life theories with people. Bella Cheng is a happy-go-lucky girl, she is able to easily adapt to a new environment. She believes that when dealing with things, regardless of whether they are good or bad, everything has its own value. Therefore, it is important to be comfortable and confident to overcome difficulties, and earn healthy attitudes towards life, such as always having positive and optimistic approach towards things that happen around you. After all, all these elements have become the 'Life theories' of each Theory theory characters.

Let's join Singapore FLAsia 2019 together to get the 'Calories Elimination' power by getting Laksa Prawn Noodle Metals at 'Theory theory - The Hungry Games'. The event details are as follows:

Event: Theory theory - The Hungry Games  
Time: 24 - 25 Oct 2019 10:30am - 6:30pm  
26 Oct 2019 10:30am - 5:30pm  
Venue: The Sands Expo and Convention Centre  
Level 1, Exhibition Hall A  
Booth E18